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Z Á P I S N I C A  č. 6/2022 
zo zasadnutia komisie MsZ sociálnej a zdravotnej, konanej dňa  22.09.2022 

 

 
Prezencia: - prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program : 

 

1. Otvorenie 

2. Použitie peňažných poukážok na nákup potravín v COOP Jednota 

3. Návrh rozpočtu na dotácie na r.  2025 

4. Bod rôzne 

5. Záver 

 

 

1.   Dňa 22.09.2022 o 14,00 hod. V sobášnej miestnosti Mestského úradu v Senci 

zasadala komisia MsZ sociálna a zdravotná. Prítomných privítala predsedníčka 

komisie MsZ sociálnej a zdravotnej – PhDr. Gabriella Németh. Zároveň prítomných 

oboznámila s programom zasadnutia. Zasadnutia komisie sa zúčastnil viceprimátor 

Ing. Juraj Gubáni.  

 

Schválenie programu: 

Bod 1.  sociálna a zdravotná komisia schvaľuje zmenu programu zasadnutia komisie a dopĺňa 

do programu bod č.  3. Návrh rozpočtu na dotácie na r. 2025. 

Hlasovanie: 

prítomní:   7 

 Za: 7                                                     zdržal sa: 0                              proti: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2. Použitie peňažných poukážok na nákup potravín v COOP Jednota 

Na zasadnutí komisie sa po dohode všetkých členov, Sociálna a zdravotná komisia dohodla a 

navrhuje schváliť predložený návrh uznesenia o použití peňažných poukážok, ktoré si občania 

neprevzali do konca septembra 2022.   

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7      

Za: 7                                                      zdržal sa: 0                              proti: 0  

Komisia sociálna a zdravotná schvaľuje predložený návrh. 

Uznesenie bolo prijaté. 
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3. Návrh rozpočtu na dotácie na r. 2022 – 2025 

 

Na zasadnutí a po dohode všetkých členov, Sociálna a zdravotná komisia navrhuje sumu na 

dotáciu na r. 2022 v sume 21.000 € na r. 2023 v sume 24 000 € v r. 2024  v sume 27 000 € 

a na r. 2025 v sume 27 000€ 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 7 

     Za: 7                                             zdržal sa: 0                                 proti: 0 

Komisia sociálna a zdravotná schvaľuje predložený návrh. 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

4. Bod:  Rôzne  

-  V bode rôzne sa prejednávala opatrovateľská služba, celková situácia, 

nedostatok opatrovateliek, ktorý je veľkým problémom celého Slovenska.  

 

 

Záver: PhDr. Gabriella Németh, predsedníčka komisie MsZ sociálnej a zdravotnej 

poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí.  

 

 

 

 

 

 

 

                                                                        .......................................... 

                                                                      PhDr. Gabriella Németh  

                                      predsedníčka komisie MsZ 

                                                                                    sociálnej a zdravotnej 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Erika Fülöp  - tajomníčka   

V Senci, dňa 22.09.2022 


